
Profilen:  Vi fortsätter nu vår presentation av 
styrelsemedlemmarna, och turen är kommen till 

Anethe Bondesson, sekreterare i Orkesta 
hembygdsförening och ansvarig för uthyrningen av 
Bygdegården  

Anethe Bondesson med katten Mulle utanför 
hemmet på Vikavägen i Lindholmen 

  

Hur trivs Anethe med 
styrelsearbetet?  
 
Styrelsearbetet tycker jag är jätteroligt! 
Dels att få vara med och bevara och 
förbättra bygdegården,  
dels att få vara med och utveckla 
hembygdsföreningens olika verksamheter. 
Dessutom är vi ett så härligt gäng i 
styrelsen som har roligt tillsammans.  

Vem är Anethe Bondesson?  
 
Jag är en tjej på 50+ med man, två vuxna söner 
och tre katter. Jag är född i norrland, uppväxt 
i Uppsala, kom till Solna i övre tonåren och 
Lindholmen 1980.  
  
 
Varför medlem i Hembygdsföreningen och 
sedan hur länge?  
 
Medlem blev jag efter att ha bott några år i 
Lindholmen. Exakt när kommer jag inte ihåg. 
Jag tyckte då och gör det fortfarande, att det 
är viktigt att värna och stödja föreningar som 
verkar på hemmaplan.  
  
 
Ansvarsområden i styrelsearbetet?  
 
I år har jag delvis tagit över rollen som 
sekreterare i föreningen. Jag skriver inte 
protokollen men är postmottagare och 
styrelsens kontaktperson gentemot andra 
föreningar och organisationer. Dessutom 
ansvarar jag för all uthyrning av Bygdegården.  
  
 
Framtidstro vad gäller 
Hembygdsföreningens arbete och 
varande?  
 
Eftersom jag under årens lopp har sett vad 
Hembygdsföreningen faktiskt har betytt för 
bygden och dess invånare hoppas jag att 
verksamheten kommer att fortsätta i många år 
framöver. Men för att det ska bli verklighet 
måste vi få fler yngre förmågor som vill ta del 
av och hjälpa till i verksamheten. Att de finns 
det är jag övertygad om. Det gäller bara att få 
dem att förstå det själva. 


